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Z p r a v o d a j  O b e c n í h o  ú ř a d u  S e m e c h n i c e

S E M E C H Ň Á K
Sledujte naše aktivity na https://facebook.com/obecsemechnice.cz/ a zapojte se také.

Vážení spoluobčané,
pojďme v tomto adventním čase 

na chvíli zapomenout na pandemické 
starosti, dezinformátory a milovníky 
starých časů. Ponořme se raději do tra-
dičních motivů našich českých Vánoc. 
Vždyť ta dětská nedočkavost příchodu 
Ježíška s dárky pod stromečkem v nás 
zůstává bez rozdílu věku. Zapojujme 
naše děti, vnoučata do těchto tradic, 
aby se ten plamínek zvědavosti zako-
řenil v jejich duších na celý život. Pře-
jme si všichni, aby v novém roce už 
konečně skončily ty patálie okolo nás 
a  společnost se opět sjednotila v lepší 
budoucnost.

Tak jako každý závěr roku,  i ten le-
tošní zhodnotím svým pohledem. Nej-
dříve, co se v obci povedlo. Za pomoci 
dotace byla opravena střecha kaple 
Panny Marie Bolestné. V jejím okolí 
bylo položeno do země kabelové ve-
dení nízkého napětí a odstraněny pře-
kážející sloupy v chodníku. Na druhou 
stranu od trafostanice bylo stejně polo-
ženo připojení Římanského kopce, opět 
odstraněny sloupy a zdarma připojeny 
přilehlé domy. Využili jsme těchto vý-
kopů k položení nových kabelových ve-
dení veřejného osvětlení, s přípravou 
nového v ulici Za Kaplí. Děkuji Vaškovi 
Kosinovi, ač sám plně vytížen stavbou 
rodinného domu, tyto kabely položil 
a vše zapojil včetně nového připojení 
kaple a nového sloupu osvětlení. Od-
bornou firmou byly vyčištěny a oprave-

ny křížky na hřbitově a u kaple, též za 
pomoci dotace. Z našich rozpočtových 
peněz byl opraven propadlý chodník  
u zvonice, včetně nové zastávky auto-
busů za částku 269.487,- Kč. Sbor dob-
rovolných hasičů a požární jednotka 
obce obdrželi nový dopravní automo-
bil (více na jiném místě zpravodaje). 
Pro tento nový vůz musela být oprave-
na garáž. Zde patří poděkování veliteli 
Davidu Valáškovi a Zdeňku Šimkovi, 
kteří tuto opravu rychle provedli. Dě-
kuji též organizátorům oslav za přípra-
vu výborného občerstvení. Na sporto-
višti Sokola byl vyčištěn umělý povrch 
hřiště a také byl předlážděn propadlý 
chodník na tribuně. V oblasti kultury 
se po uvolnění pandemických opatření 
uskutečnily některé tradiční akce. Ve-
řejností dobře hodnocené zejména Pu-
tování za řemesly, Rozloučení s létem, 
Drakiáda a naše posvícení. Za ideálního 
počasí se pondělní průvod opravdu po-
vedl. Přispěl k tomu svou výstižnou řečí 
opočenský farář pan Filip Foltán, tra-
dičně skvělá Opočenka a chutné občer-
stvení ve sportovním klubu. A že se vše 
povedlo, potvrdila vysoká účast nejen 
našich občanů. V pohybových a spor-
tovních aktivitách musíme ale přidat 
a více se zapojovat. Na nohejbalových 
turnajích očekáváme více domácích 
mužstev a Václavovo kolečko je také  
i pro mládež! Nepovedlo se nám dosud 
sehnat dotaci na opravu kaple a její-
ho okolí. Ve výběrovém řízení jsme již 
vybrali dodavatelskou firmu (dočtete 
se ve výpisu ze zastupitelstva). Pokud 
nebudeme úspěšní s žádostí v nyní vy-
hlašovaných výzvách, zaplatíme opra-

vu z obecních úspor. Vše bude hotovo 
do posvícení příštího roku k výročí 130 
let prvního vysvěcení kaple. Dosud se 
také nedaří sehnat finanční pomoc na 
opravy místních komunikací a mostu 
za Památníkem padlých. Zde je však 
naprojektovaná částka tak vysoká, že 
se bez pomoci neobejdeme.  Nedaří 
se také zvyšovat třídění komunálního 
odpadu. Zastupitelstvo obce proto re-
agovalo na tuto skutečnost tím, že příš-
tí rok dostane každá domácnost pouze 
jednu známku na popelnici 120l. Další 
popelnice o stejném objemu bude již 
za příplatek. 

A co se chystá v roce 2022? Kromě 
zmiňované opravy kaple se zpraco-
vává projekt na provedení veřejného 
prostranství na Římanském kopci nad 
novou zástavbou. Plánuje se zde odpo-
činková zóna ve stylu římského osídlení 
včetně malé rozhledny. Dále se projek-
tuje výměna střechy hasičské zbrojnice 
a prodloužení splaškové kanalizace od 
nové zástavby v ulici Za Kopcem k Be-
nihovým. Chceme také žádat o dotaci 
na výměnu svítidel veřejného osvětlení 
včetně nového ovládání. Vše se nachá-
zí ve stadiu shánění potřebných doku-
mentů k žádosti.

Závěrem děkuji všem, kteří se stara-
jí o bezproblémový chod našeho úřadu 
a celé obce, zastupitelům, kronikářce 
obce, knihovnici, oběma dobrovolným 
spolkům v obci a všem občanům, kte-
ří se snaží, aby naše malá obec jenom 
vzkvétala. Požehnané Vánoce a pevné 
zdraví v novém roce přeje starosta.

                                  
               Zdeněk Bendzo

Slovo starosty
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¦ǎƴŜǎŜƴƝ őΦ рκнлнм
Zastupitelstvo obce Semechnice

Schvaluje:

- program jednání;
- sazebník úhrad za poskytování informací pro úhradu nákladů  
  podle zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k infor- 
  macím, zákona č. 123/1998 Sb. o právu na informace o život- 
  ním prostředí a podle Obecného nařízení EU o ochraně osob- 
  ních údajů č. 2016/679;
- že způsob stanovení systému sběru odpadu bude řešen na  
  příštím jednání zastupitelstva obce;
- zahájení zakázky malého rozsahu k výběru projektanta kanali- 
  zace za Římanským kopcem;
- zpracování rozpočtu na rekonstrukci střechy hasičské zbrojnice;
- úpravy garáže v budově hasičské zbrojnice;
- smlouvu o výpůjčce se Správou silnic Královéhradeckého kraje;
- smlouvu o podmínkách zajištění užívání silničního pozemku  
  ke stavební činnosti k akci „Výstavba – oprava chodníku v obci  
  na silnici č. III/29840 v k. ú. Semechnice“.
 
.ŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝΥ

- usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce.  Bez 
   připomínek; 
- rozpočtové opatření č. 7 a č. 8.

tƻǾŠǌǳƧŜ ǎǘŀǊƻǎǘǳΥ

- podpisem smlouvy o výpůjčce se Správou silnic Králové 
  hradeckého kraje;
- podpisem smlouvy o podmínkách zajištění užívání  
  silničního pozemku ke stavební činnosti k akci „Výstav- 
  ba – oprava chodníku v obci na silnici č. III/29840  
  v k. ú. Semechnice“.

½ ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ ȊŀǎŜŘłƴƝ
ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ƻōŎŜ ȊŜ  ŘƴŜ

ннΦ  фΦ  нлнм

¦ǎƴŜǎŜƴƝ őΦ сκнлнм
Zastupitelstvo obce Semechnice

Schvaluje:

-  doplněný program jednání;
-  výši stočného v lokalitě Římanský kopec ve výši 43,- Kč včetně 
   DPH/m3;
- prodej pozemku p. č. 1155/6 – ostatní plocha o rozměru 48 
   m2 za prodejní cenu 50,- Kč/1 m2, celkem za 2 400 Kč; 
-  poskytnutí daru útulku psů Lukavice ve výši 4 000,- Kč; 
- žádost o prodloužení termínu zahájení stavebních prací 
  na p. č. 677/23 s termínem nejdéle do 30. 4. 2022 a uzavření 
  dodatku č. 1 ke kupní smlouvě ze dne 21. 10. 2019;
- obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o místním poplatku za 
 obecní systém odpadového hospodářství s účinností  
   od 1. 1. 2022;
- obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 o stanovení obecního 
  systému odpadového hospodářství s účinností od 1. 1. 2022; 
- poskytnutí sponzorského daru České unii sportu na akci  
 Nejúspěšnější sportovec Rychnovska za roky 2020–2021  
  ve výši 2 000 Kč;
- uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného  
  břemene – služebnosti a dohodu o umístění stavby ČEZd_ 
   SoBS VB 8801/IV-12-2022884/Semechnice, parc. 462/2 – kNN
- rozhodnutí o přidělení zakázky na Rekonstrukci Kaple Panny 
  Marie Bolestné v Semechnicích, kdy nejvýhodnější nabídkou  
  je nabídka účastníka ŠTĚPÁNEK, spol. s r. o., Nádražní 460,  
   517 73 Opočno, IČ: 45535124 a nabídkovou cenou ve výši  
  2 482 700,70 Kč včetně DPH;
- aby byla poskytována 1 známka na popelnici o objemu 120 l  
  pro 1 domácnost/1 rok;
- aby další popelnice o objemu 120 l/domácnost/1 rok byla 
  zpoplatněna částkou 1200,- Kč.

Neschvaluje:
- žádost o změnu vytápění bytu v čp. 54 ze dne 8. 10. 2021.

.ŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝΥ

- usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce.  Bez 
   připomínek. 
- jednotlivé pořadí nabídek v rámci zakázky Rekonstrukce  
   Kaple Panny Marie Bolestné v Semechnicích s tím, že druhou  
   v pořadí je firma STEVA spol. s r. o., Kruhovka a třetí v pořadí 
   Ing. Václav Hynek, Opočno.

tƻǾŠǌǳƧŜ ǎǘŀǊƻǎǘǳΥ

- k podpisu kupní smlouvy k prodeji pozemku p. č. 1155/6;
- k podpisu darovací smlouvy s útulkem psů v Lukavici;
- k podpisu dodatku č. 1 ke kupní smlouvě ze dne 21. 10. 2019;
- k podpisu darovací smlouvy s Českou unií sportu;
- k podpisu smlouvy s ČEZ Distribuce, a. s.; 
- k podpisu smlouvy o dílo s firmou Štěpánek spol. s r. o. Opočno.

½ ǾŜǌŜƧƴŞƘƻ ȊŀǎŜŘłƴƝ
ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ƻōŎŜ ȊŜ  ŘƴŜ

млΦ  ммΦ  нлнм

ODPADOV£ HOSPODAřSTVĉ V SEMECHNICĉCH

Ļ§stka celkem za tŚ²dŊnĨ, komun§ln² a bioodpad se v roce 
2020 vyġplhala na 466 353,18 Kļ, z toho od obļanŢ bylo 
vybr§no 204 400,- Kļ a doplatek obce tak ļinil 261 953,18 
Kļ. Pro komplexn² informace nutno uv®st, ģe zde nen² za-
hrnut nebezpeļnĨ a velkoobjemovĨ odpad, jehoģ svoz je 
zajiġŠov§n vģdy na jaro a podzim a obec za nŊj zaplatila  
38 649,41 Kļ.

Rok 2021 jeġtŊ nen² zcela uzavŚen, ale dle odhadu lze 
uv®st, ģe celkem obec zaplat² za odpad ļ§stku pŚevyġuj²c²  
451 000 ,- Kļ, z toho vybr§no od obļanŢ 213 166,- Kļ. Dopla-
tek obce tak bude ļinit cca 238 000,- Kļ a k tomu nutno pŚiļ²st 
ļ§stku 35 318,96 Kļ za nebezpeļnĨ a velkoobjemovĨ odpad. 

Obec vġak na z§kladŊ rozhodnut² zastupitelstva i pro n§sle-
duj²c² rok ponech§v§ ļ§stku 500,- Kļ/1 obyvatele/1 rok. 
ZmŊna vġak nast§v§ v tom, ģe pro podporu tŚ²dŊn² odpadu  
v jednotlivĨch dom§cnostech bude ¼Śadem poskytnuta pouze 
1 zn§mka na popelnici o objemu 120 l/1 rok/1 dom§cnost. Po-
kud bude z§jem dom§cnosti o druhou zn§mku, bude ji moģn® 
poskytnout za dalġ²ch 1 200,- Kļ/popelnici/rok. N§rok na tŚet² 
a dalġ² zn§mku nebude moģnĨ. 

Syst®m sbŊru odpadu v Semechnic²ch je zajiġŠov§n v²cero 
ýrmami. Svoz tŚ²dŊn®ho odpadu zajiġŠuje ýrma ODPADY  
s. r. o. ze Solnice, komun§ln² odpad 1x za 14 dn² zajiġŠuje  
ýrma Marius Pedersen a odvoz bioodpadu dle potŚeb obce  
zajiġŠuje ýrma VOSPOL, spol. s r. o. PŚepychy. 



Stránka 3ROĽNĊK XXV, ĽĊSLO 3

Y¦[¢¦wbN ! {thw¢h±bN Y![9b5#y ½La! ς W!wh нлнн

    

  
18,00 h. Přípravná schůzka na 

obecním úřadě na 
masopust

tł ну
ƭŜŘŜƴ

tł п
únor

  20,00 h. Obecní ples za hudebního 
doprovodu pana 
Maisnera

  Masopust

14,30 h.  Dětský karneval 
ve sportovním klubu{ƻ нс

únor

{ƻ мф
únor

18,00 h. Čarodějnice

bŜ м
ƪǾŠǘŜƴ 8,00–12,00 h Zahradkářská výstava

{ƻ ол 
ŘǳōŜƴ

14,00 h. Pochod kolem SemechnicSo 7
ƪǾŠǘŜƴ

17,00 h. Přednáška – M. Vaňková 
Cesta na Ukrajinu

{ƻ мн  
ōǌŜȊŜƴ

POZVÁNKA
V§noļn² koncert Livie KuchaŚov® s doprovodem ï pondŊl² 20. 12. 2021 od 18,00 hodin v m²stn² kapli.

Uskuteļn² se dle aktu§ln² situace, budeme informovat m²stn²m rozhlasem a na str§nk§ch obce.

{L[±9{¢wh±{Yº th/Ih5   
31. 12. 2021 – start v 9,00 hodin ze hřiště

Mil² spoluobļan®,

dnes, kdy p²ġu pŚ²spŊvek do SemechŔ§ku, se kouk§m z okna na to, jak pad§ sn²h, 
zakrĨv§ vġechno ġed® a matn® a pŚipravuje n§m kr§snou blĨskavou pŚedv§noļn² 
atmosf®ru. Kdo v², jak to bude venku vypadat, aģ budete ļl§nek ļ²st.

Budeme-li bilancovat konļ²c² rok, urļitŊ n§m pŚinesl spoustu starost², ale jistŊ  
i mnoho radost² ï doufejme, ģe radost pŚevaģovala. StejnŊ tomu bylo i s kultur-
n²m ģivotem v obci. I kdyģ letos neprobŊhlo tolik akc², kolik bychom si pŚ§li 
a kolik jich bylo napl§novanĨch a leckdy i pŚipravenĨch, ty uskuteļnŊn® snad 
udŊlaly radost vġem z¼ļastnŊnĨm, hlavnŊ samozŚejmŊ dŊtem. PŚi tŊchto akc²ch 
bychom se jen tŊģko obeġli bez pomoci spoluobļanŢ, kterĨm za ni chceme moc 
podŊkovat, aŠ uģ ġlo o osobn² ¼ļast nebo napŚ²klad vĨrobu cen pro dŊti.

Dovolte n§m popŚ§t v§m pŚ²jemnŊ a klidnŊ str§ven® V§noce. OdpusŠte si tŊch 
p§r nabranĨch ĂgramŢñ, vģdyŠ je to dŢkaz, ģe cukrov² bylo zase poveden®, kapr 
osmaģenĨ dokŚupava a bramborovĨ sal§t jedna b§seŔ, odpusŠte si trochu lenoġen²  
u televizn²ch poh§dek. Do nov®ho roku hodnŊ zdrav², ġtŊst², spokojenosti a op-
timismu.  

DŊkujeme v§m za pŚ²zeŔ a tŊġ²me se na v§s pŚi obecn²ch akc²ch. 

          
������������������ �� �� �� �� �����������������'�D�Q�D���.�X�þ�H�U�R�Y�i���±���N�X�O�W�X�U�Q�t���N�R�P�L�V�H
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�“�_�U�� �l�š���Œ���� �À�����o���� �v���� �<�µ�l�•�U�� �•���� �À�Ç�����o�}�� �i�]�Î�� ���}�‰�}�o�����v���� �í�í�� ���Ç�l�o�]�•�š�½�X��
�K���‰�}�o�����v�����‰�}�š�}�u���À�Ç�i���o�}�������o�“�_���Z���î�î���·�����•�š�v�_�l�½���v�����š�Œ���•�µ�����o�}�µ-
�Z�}�µ���î�ô���l�u�U���l�š���Œ�����À�����o�����‰�Ž���•���W�}�����Z�o�µ�u�_�����}���W�}�����Ž���Ì�_�U�������o�������}��
�,�Œ�}�“�l�Ç�U���‰�}�����Ç�l�o�}�•�š���Ì�������‰�Ž���•���^�}�o�v�]���]�����}�������Œ�v�_�l�}�À�]���������Ì�‰�"�š���‰�Ž���•��
���Ç�Ì�Z�Œ���������U�� �,�}�µ���l�}�À�]������ ���� �d�Œ�v�}�À�� ���}�� ���_�o���� �v���� �Z�Ž�]�“�Ÿ�X�� �W�Œ�}�� �Œ�}���]��������
�•���u���o�É�u�]�����"�š�u�]���À�����o�����ó���l�u�����o�}�µ�Z�����À�Ç�i�_�Î���l�����‰�Ž���•���W�}�����Z�o�µ�u�_��
���}�� �d�Œ�v�}�À���� ���� �Ì�‰�"�š�X�� �s�� ���_�o�]�� �‰�Ž�]�� �}�������Œ�•�š�À���v�_�� �i�•�u���� �‰�}�š�}�u�� �À�“�]���Z�v�]��
�Ì�Z�}���v�}�Ÿ�o�]���‰�Ž�_�i���u�v�"���•�š�Œ���À���v�É�������v���v�����l�}�o���U���l�����l�š���Œ� �u�µ���‰�Ž�]�•�‰�"-
�o�}���‰�"�l�v� ���•�o�µ�v�����v� ���‰�}�����•�_�X���������������������������������������������������&�}�š�}�W���•�����v�"�l�������v���Ì�}

�s�����o���À�}�À�}���l�}�o�����l�}
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�s�� �•�}���}�š�µ�� �ò�X�� �í�í�X�� �î�ì�î�í�� �‰�Œ�}���"�Z�o���� �À����
�•�‰�}�Œ�š�}�À�v�_�u�� �l�o�µ���µ�� �ï�Æ�� �}���o�}�Î���v���� �‰�Ž����-
�v���“�l���� �‰���v���� �D�]���Z���o���� �&�Œ���v������ �•�� �v���Ì�À���u����
�c�^���:���Á�}�µ���v���������•�š�����Z���t�������Œ�v�}���Ç�o�������u�"�•-
�š�}�����µ���Z�½���W�Œ�]�‰�i���›� �̂X���W�Ž�����v���“�l�������Ç�o�����Œ�}�Ì-
���"�o���v���� ���}�� ���À�}�µ�� �����•�¡�X�� �W�Œ�À�v�_�� �����•�š�� ���Ç�o����
�µ�Œ�����v���� �����•�š�"�� �v���� �u�}�š�}���Ç�l�o�����Z�� �:���Á������
���� ���Œ�µ�Z���� �‰�Œ�}�Z�o�_�������� �}�l�}�o�_�� �i�������Œ�v� �� ���o���l-
�š�Œ���Œ�v�Ç�������Œ�v�}���Ç�o�X

�^���l���u���Œ�������u���D���Œ�Ÿ�v���u���'�Œ���P�}�Œ���u��
�����•�š�µ�� �Ì���Z���i�]�o�]�� �À�� ���Z�}���v�]�X�� �d�Ž�]�� ���v�Ç�� �š�Œ�À���o����
�����•�š�����‰�Ž���•���W�}�o�•�l�}���t���‰�Œ�É���v�µ�����U���•���u�����Œ�}-
�À�]�v���U�������š���l���•�����š���v�š�}���·�•���l���Ì�����o�����É�š���v���l�}-
�v�����v�É�X���s�"�š�“�]�v�}�µ���v�}���]���š�Œ���À�_���‰�}�����•�š���v���u��
�À�� �‰�Ž�_�Œ�}���"�U�� �µ�� �Œ�Ç���v�_�l�µ�� �v�����}�� �Ž���l�Ç�U�� �l�š���Œ� ��
�i�]�u�� �•�o�}�µ�Î�_�� �]�� �i���l�}�� �l�}�µ�‰���o�v���� ���� �‰�Œ�������o�v���X��
�E�����Z�Œ���v�]���_���Z���•�����"�o�}�Œ�µ�•�l���u�������h�l�Œ���i�]�v�}�µ��
�•�����‰�Ž���•�À�"�����]�o�]�U���i���l���i�������}���Œ� ���u�_�š���•���•�����}�µ��
�u���o� �� �o���Z�À�]���l�Ç�� �������Z���Œ�}�À�l�Ç�� �v�����}�� �•�o�]�À�}-
�À�]�����X���E�����(�}�š�}�P�Œ���.�_���Z���i�•�u�����À�]���"�o�]�����Z�µ���É��
�À���v�l�}�À�U�������•�š�Ç���•�‰�_�“���‰�Œ�}���š���v�l�Ç���v���Î�����µ�š���U��
���o���� �š���l� �� �l�Œ���•�v� �� �Ì�����"�Œ�Ç�� �Ì�� �<�Ç�i���À���� ���� �š���i-
�v�}�µ���Œ���l���š�}�À�}�µ���Ì���l�o�����v�µ���W���Œ�À�}�u���i�•�l�X

�W�Œ�}�Z�o�_���l���������Œ�v�}���Ç�o�µ���i�����u�}�Î�v�����‰�}�µ-
�Ì���� �‰�}�� �}���i�����v���v�_�� �‰�Ž���•�� ���P���v�š�µ�Œ�µ�U�� �l�š���Œ����
�Ì���i�]�•�¡�����}�‰�Œ���À�µ�������‰�Œ�½�À�}�������X���W�}���À�É���µ���Z�µ��
�i�������Œ�v� �Z�}���Œ�����l�š�}�Œ�µ���‰�Ž�������ï�ì�Ÿ���o���š�Ç�����Ç�o������
�À�� �‰�Œ�À�v�_�� �Ž�����"�� �‰�Ž���i�u���v�}�À���v���� ���o���l�š�Œ���Œ-

�v���� �s�X�� �/�X�� �>���v�]�v���� �v����
�����Œ�v�}���Ç�o�•�l�}�µ�� ���o���l-
�š�Œ���Œ�v�µ�U�� ���Î�� �‰�}�š�}�u��
���Ç�o�Ç�� �}�Œ�P���v�]�Ì�}�À���v�Ç��

�Ì�����Z�Œ���v���Ž�•�l� �� �‰�Œ�������X�� �W�Ž�]�i���o�Ç�� ���µ�š�}���µ-
�•�Ç���Ì�� �����o� �� �h�l�Œ���i�]�v�Ç������ �}���Ç�À���š���o�•�š�À�}�� ���Ç�o�}��
�Ì���� �i�����]�v�É�� �����v�� �}���À���Ì���v�}�X�� �•���"�v� �� ���}�u�Ç����
�À�� �}�����_���Z�� ���� �u�"�•�š�����Z�� �À�� �}���À�}���µ�� �ï�ì�� �l�u��
���Ç�o�Ç�������l�}�v�š���u�]�v�}�À���v�Ç�U���v�����}���Ì���Z�Œ�v�µ�š�Ç�U��
���Ž���À�"�v� ���•�‰���o���v�Ç�X���d�]�•�_�������o�]���_���v�����v���•�o����-
�l�Ç�� �}�Ì���Ž���v�_�� �Ì���u�Ž���o�}�X�� ���v���•�� �i���� �����Ì�‰�Œ�}-
�•�š�Ž�����v�_�� �}�l�}�o�_�� �Ì���Œ�}�•�š�o� �� �•�š�Œ�}�u�Ç�U�� ���µ���}�À�Ç��
�i�•�}�µ�� �‰�}�o�}�Œ�}�Ì�‰�����o� �U�� �À�“���� �‰�½�•�}���_�� �À���o�u�]��
�����‰�Œ���•�]�À�v�"�X�� �K���� �Z���À���Œ�]���� �•�š���o���� �‰�Œ�����µ�i������
�À�� ���o���l�š�Œ���Œ�v�"�� �u�v�}�Z�}�� �o�]���_�� �v���� �i���i�_�u�� �}��-
�•�š���À���v�_�������Ì�������Ì�‰�������v�_�X�����Ç�o�}���Ì�������À�Ç���µ-
���}�À���v�}���v�}�À� ���u�"�•�š�}���W�Œ�]�‰�i���›���î�U���l�������Î�]�i����
�ñ�ì�� �Ÿ�•�_���� �}���Ç�À���š���o�U��
�‰�Œ�½�u�"�Œ�v�É�� �À�"�l�� �i����
�î�ñ�� �o���š�X�� ���}�Ì�À�"���"�o�]��
�i�•�u���� �•���� �š���l� �U�� �Î����
���Æ�]�•�š�}�À���o�}���µ�š���i���v� ��
�u�"�•�š�}�� �����Œ�v�}���Ç�o��
�î�� �t�� �v�]�l������ �v�����Ç-
�o�}�� �v���� �u���‰�"�U�� �o�]��� �U��
�l�š���Ž�_�� �Ì������ �Î�]�o�]�U�� �i��-
�l�}���Ç�� �v�����Æ�]�•�š�}�À���o�]�X����
�^�o�}�µ�Î�]�o�}�� �‰�Œ�}�� �Ì��-
�u�"�•�š�v���v������ �•�µ�‰���Œ��
�Œ�������Œ�µ�����h�'���U���l�š��-
�Œ�É���i�����í�ñ�ì���u���À�Ç�•�}�l�É����

���� �ó�ñ�ì�� �u�� ���o�}�µ�Z�É�X�� �E�]�l���Ç�� �v�����Ç�o�� �•�‰�µ�“�š�"�v��
���}�� �‰�Œ�}�À�}�Ì�µ�U�� �v�����}�›�� �v���Œ�}�Ì���Ì�v���o�� �Œ���l���š�µ��
�}���� �o���š�����o���X�� ���v���•�� �i���� �š�}�� �}���Œ�}�À�•�l�É�� �Ì�Œ��-
�Ì�]�À�"�o�É�� �l�}�o�}�•�X�� �d�}�š�}�� �i���� �i���v�� �‰���Œ�� �‰�}�•�š�Ž���Z�½����
�Ì�� �‰�Ž�����v���“�l�Ç�U�� �l�š���Œ���� ���Ç�o���� �À���o�u�]�� �Ì���i�_�u��-
�À���X���E�����Ì���À�"�Œ�����Ç�o�}���u�}�Î�v� ���Ì���l�}�µ�‰�]�š���µ�‰�}-
�u�_�v�l�}�À� ���‰�Ž�����u�"�š�Ç�U���À�É�š�"�Î���l�����µ�������‰�}�µ-
�Î�]�š���v���������o�“�_�������•�š�Ç�X

�W���v���� �D�]���Z���o���� �&�Œ���v������ �����•�š�}�À��-
�v�_�� �v���}�u�Œ�Ì���o�}�U�� �o���š�}�•�� ���Ç�o�� �À�� �Z�µ�u�µ�v�•�l�µ����
���� �‰�Ž�_�“�¡�� �Œ�}�l�� �‰�o���v�µ�i���� �����•�š�µ�� ���}�� �D���Œ�}-
�l���X�� ���µ�����u���� �Œ�����]�U�� �l���Ç�Î�� �v���u�� �•�À� �� �Ì���Î�]�š-
�l�Ç�� �‰�Ž�]�i�������� �}�‰�"�š�� �‰�Ž�]���o�_�Î�]�š�X�� �:���Z�}�� �����•�š�Ç��
�u�½�Î���š���� �•�o�����}�À���š�� �v���� �•�}���]���o�v�_���Z�� �•�_�¡���Z�W����

�W�Ž�����v���“�l�����t���^���:���Á�}�µ���v���������•�š�����Z�� 
�t�������Œ�v�}���Ç�o�������u�"�•�š�}�����µ���Z�½���W�Œ�]�‰�i���›

�s���‰���š���l���î�ò�X���í�í�X���î�ì�î�í���v���À�������Œ�U���‰�Ž�������‰�Œ�À�v�_�������À���v�š�v�_���v�����"�o�_�U���i�•�u�����•����
�•���“�o�]�� �‰�Ž������ �}�������v�_�u�� �·�Ž�������u�U�� �����Ç���Z�}�u�� �•�‰�}�o�����v�"�� �Œ�}�Ì�•�À�_�Ÿ�o�]�� �À���v�}���v�_��
�•�š�Œ�}�u�X���:���“�š�"���i�•�u�����š�}���•�Ÿ�Z�o�]�U���v���Î�����Ç�o���}�‰�"�š���Ì�����½�À�}���µ�����}�À�]���µ���À�Ç�Z�o���“���v��

�v�}�µ�Ì�}�À�É���•�š���À�X���W���v�_�����À�����Z���š�Z�}�µ�•�l�����‰�Ž�]�‰�Œ���À�]�o�����‰�Œ�}�P�Œ���u�������µ�i���o�����•�����‰�Œ�½�À�}���v�_�Z�}���•�o�}�À���X���^�����"�š�u�]�����o�]�“�l�}�µ�������Œ�u���l�}�À�}�µ�U������� �o�l�}�µ��
�d�o���•�l���o�}�À�}�µ�������E���š���o�l�}�µ���W���š���Œ�}�À�}�µ���v�����À�]���]�o���������•�v�]���l�Ç���•�����Ì�]�u�v�_�������À���v�}���v�_���š� �u���Ÿ�l�}�µ�X���<�}�o�����Ç�U���l�š���Œ� ���l���š�}�u�µ�š�}���}�����}���_���v���}��-
�u�Ç�•�o�]�š���o�v�"���‰���š�Ž�_�U���i�•�u�����•�]���u�}�Z�o�]���Ì���Ì�‰�_�À���š���•���:���v�v�����l�À���Œ�š���š���u�������Ì�‰�"�À�����l�}�µ���s���Œ�}�v�]�l�}�µ���<���“�‰���Œ�}�À�}�µ�X�����Z�}�o�v�]���l���u�]�������Ì�À�}�v�l�Ç�����"�Ÿ��
�‰�Ž�]�À�}�o���o�Ç�����v���"�o���U���l�š���Œ�É���}�����v�]���Z���À�Ç���Œ���o���‰�Ž���v�_���l�����:���Î�_�“�l�}�À�]�X���E�����Ì���À�"�Œ���•�]�����"�Ÿ���Ì���‰���o�]�o�Ç���‰�Œ�•�l���À�l�Ç�X�������v�]����� �“�›���•�����•�v�"�Z���u�U���l�š���Œ�É���‰��-
�����o���‰�}�������o�É���‰�Œ�}�P�Œ���u�U���v���}���Œ�����]�o���v���“�����•�‰�}�o�µ�}�������v�Ç�U���l�š���Ž�_���À���Z�}�i�v� �u���‰�}���š�µ���‰�Ž�]�“�o�]���•�����•�À�É�u�]�����"�š�u�]�X���W�Œ�}���À�“�����Z�v�Ç���i�•�u�����‰�Ž�]�‰�Œ���À�]�o�]��
���}�u�����_���À���v�}���v�_�����µ�l�Œ�}�À�_�U���‰���Œ�v�_���l�Ç�U���i�����v�}�Z�µ���l�Ç�������•���u�}�Ì�Ž���i�u�"���š�Œ�����]���v�"�������i���‰�Œ�}�����"�Ÿ�������•�À���Ž���l���‰�Œ�}�����}�•�‰�"�o� �X

�Z�}�Ì�•�À�_�����v�_���À���v�}���v�_�Z�}���•�š�Œ�}�u�µ

�Z�Z�Z���V�M�D�Z�R�X�Q�D�F�H�V�W�D�F�K���F�] 
�Z�Z�Z���I�D�F�H�E�R�R�N���F�R�P���V�M�D�Z�R�X�Q�D�F�H�V�W�D�F�K�� 
�Q�H�E�R���Z�Z�Z���\�R�X�W�X�E�H���F�R�P��


